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ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 15-11-2022 
 

Της:  ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ, Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού  

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ:  «Υποστελέχωση και υποχρηματοδότηση της Επιτροπής Επαγγελματικού 

Αθλητισμού (Ε.Ε.Α.)»  

 

Κυρία και Κύριε Υπουργοί, 

Ο νόμος 4809/2021 υποτίθεται ότι έγινε για την: «…ρύθμιση και η θέσπιση ειδικότερων 

όρων και προϋποθέσεων για τη λειτουργία της Επιτροπής Επαγγελματικού Αθλητισμού 

(Ε.Ε.Α.), η ενίσχυση των ελεγκτικών της αρμοδιοτήτων και η αύξηση των ανθρώπινων 

και υλικών πόρων της» (άρθρο 2) και της ανατέθηκαν μια σειρά από πολύ σημαντικές 

αρμοδιότητες, που αφορούν στον επαγγελματικό αθλητισμό.  Όμως, ο Αντιπρόεδρος 

της Ε.Ε.Α., σε συνέντευξή του,  μίλησε για σοβαρές ελλείψεις στην υλικοτεχνική 

υποδομή της ανωτέρω επιτροπής. Μεταξύ άλλων, είπε, χαρακτηριστικά ότι: «…δεν 

υπάρχει επαρκές διοικητικό προσωπικό το οποίο να στελεχώσει την επιτροπή, δεν 

υπάρχει επιστημονικό προσωπικό, δεν υπάρχουν νομικοί όπως σε κάθε Ανεξάρτητη 

Αρχή…δεν υπάρχουν λογιστές διότι εξετάζουμε πάρα πολλά οικονομικά θέματα που 

χρειαζόμαστε και νομικούς και λογιστές οικονομολόγους…». Τέλος, ο Αντιπρόεδρος της 

Ε.Ε.Α., είπε ότι τα μέλη της Επιτροπής δεν έχουν πληρωθεί, από τότε που ανέλαβαν, 

με ευθύνη, μάλλον, του Υπουργείου Οικονομικών («…ο αναπληρωτής Υπουργός 

Οικονομικών δεν υπέγραψε την κοινή υπουργική απόφαση που του είχε προωθήσει 

Υφυπουργός αθλητισμού», σύμφωνα με τα λεγόμενα του αντιπροέδρου της Ε.Ε.Α.).    

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  

 

Ερωτώνται οι  κ. Υπουργοί:  

1. Σκοπεύετε να εξασφαλίσετε το απαραίτητο έμψυχο υλικό και τους απαραίτητους 
οικονομικούς πόρους, όπως προβλέπει το άρθρο 2, του νόμου 4809/2021, για την 
εύρυθμη λειτουργία της Επιτροπής Επαγγελματικού Αθλητισμού; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

958

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/11/2022
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2. Για ποιους λόγους τα μέλη της ανωτέρω Επιτροπής δεν έχουν πληρωθεί;  

 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 




